
Z Á P I S   
 

z veřejného  zasedání  zastupitelů obce  KOSOŘICE 
konaného  dne  21.6.2006 

 
 

Přítomni:  Josef Poslt, Václav Vávra, Jaroslav Kovář,  Jiří Hruška, Ing.Tomáš Poslt 
 
Omluven: Josef Koštejn, Jan Bednář,   
 
Dále byli přítomni občané obce dle presenční listiny. 
 
 
Jednání zahájil v 18,°° hodin a řídil starosta obce Josef Poslt  a  konstatoval, že jednání 
zastupitelů je usnášeníschopné. 
 
Program zasedání: 
   1.  Volba návrhové komise, ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
   2.  Kontrola minulého zápisu 
   3.  Informace o volbách do PS Parlamentu ČR 
   4.  Schválení zprávy o projednání návrhu územního plánu obce Kosořice 
   5.  Schválení zprávy o Závěrečném účtu obce za rok 2005 
   6.  Schválení výsledku konkurzu na ředitelku MŠ a jmenování nové ředitelky  
   7.  Schválení volby přísedící pro Okresní soud v MB 
   8.  Diskuze 
   9.  Návrh usnesení 
 10.  Závěr 
 
 Doplnění programu k bod č.6 – návrh na schválení odměny pro odcházející ředitelku 
MŠ p. Zahradníkovou ve výši 5000,00 Kč.  
 
         schváleno   5 hlasy 
 
K bodu 1. 
Návrhová komise:    ing.Poslt Tomáš, Hruška Jiří 
Ověřovatelé zápisu:    Vávra Václav, Kovář Jaroslav 
Zapisovatelka:   Kovaříková Jaroslava 
         schváleno  5 hlasy 
 
K bodu 2. 
Provedena kontrola usnesení z 26.3.2006 – nebyly uloženy žádné úkoly 
 
K bodu 3.  
Starosta obce seznámil přítomné o průběhu voleb do PS Parlamentu ČR v obci. Seznámil 
s výsledky a s účastí občanů. Výsledky byly vyvěšeny na obecní vývěsce k nahlédnutí. 
            
 
 
 



K bodu 4. 
Se zprávou o projednání návrhu územního plánu obce Kosořice vypracovanou p. Vlkem. 
Projednány byly připomínky dotčených orgánů, připomínka maž. Tětkových a připomínka 
k převedení tzv. Sedláčkova statku do ploch pro smíšené využití venkovského typu. 
         schváleno 5 hlasy 
 
K dobu 5. 
Zprávu o Závěrečném účtu obce za rok 2005 předložil ing.Poslt. Dne 16.5.2006 byl proveden 
kontrolním orgánem KÚ SK  audit hospodaření – nebyly shledány podstatné závady. Závady, 
které byly zjištěny z dílčího přezkoumání ze dne 23.11.2005 byly odstraněny.   
         schváleno 5 hlasy  
 
K bodu 6. 
S průběhem konkurzu na funkci ředitelky MŠ v Kosořicích seznámil místostarosta p. Vávra. 
Do konkurzu byla přihlášena pouze jedna účastnice.  Konkurz proběhl dne 29.5.2006 a 
konkurzní komise doporučila zastupitelstvu p. Janu Bartoňovou na místo ředitelky MŠ.  
 
Při zasedání starosta obce jménem zastupitelstva poděkoval p. Zahradníkové, která se ke dni 
30.6.2006 z důvodu odchodu do důchodu vzala funkce za dosavadní výbornou práci v MŠ a 
předal květinový dar. Zároveň předložil návrh na finanční odměnu ve výši 5000,00 Kč.  
         schváleno  5 hlasy 
 
Starosta obce jménem zastupitelů jmenoval od 1.7.2006 novou ředitelku MŠ p. Janu 
Bartoňovou a předal květinový dar. Věříme, že spolupráce MŠ  a obecního úřadu bude na 
dobré úrovni jako dosud. 
         schváleno 5 hlasy  
 
K bodu 7. 
Na základě žádosti Okresního soudu v Mladé Boleslavi zastupitelstvo projednalo návrh na 
dalšího přísedícího z řad občanů obce.  O výkon funkce přísedící projevila zájem paní Vanda 
Kalinová. Zastupitelstvo obce doporučuje a souhlasí, aby paní Vanda Kalinová vykonávala 
funkci přísedící OS v Mladé Boleslavi. 
         schváleno 5 hlasy  
 
K bodu 8. 
Diskuze: 
Kalinová Vanda    -  poděkovala zastupitelstvu za práci, kterou zajistili ke zkrášlení parku, 
   vybudování zastávek a udržování dobrého vzhledu v obci. Dále  
   požádala  jménem p.Horáka, aby byla vysekávána tráva i před jejich 
   domem    
Starosta obce  - vyhlášena místním rozhlasem byla možnost odvezení a zpracování 
   vykácených podrostů v lokalitě SAD. Nikdo neměl zájem, tak musí 
   obec provést vyklizení vlastními prostředky. Bude uloženo místním 
   hasičům provést spálení.    
Vávra Václav  - bylo provedeno proškolení na systém GIS – informační systém o  
   pozemcích, budovách aj. pro informační potřebu 
Starosta obce  -  v některých částech obce nesvítí pouliční světla; bude provedena oprava 
   a přidána další světla do lokality u bytovek  čp. 121-124 tak, aby byla 
   zajištěna bezpečnost občanů v obci    



Kovář Jaroslav  - informoval o ztrátách kabelů u novostaveb (Sabol Martin a Mojžíš 
   Libor). Apeloval na občany, aby si více všímali co se děje v jejich okolí 
   a neobávali se to ohlásit. 
   Dále informoval o potyčce na sobotní zábavě na hřišti a o tom, že byly 
   posíleny hlídky i posílena ochranka na hřišti. K žádné výtržnosti však 
   nedošlo. Z pořádek při zábavě je odpovědná ochranka Generace. 
Starosta obce  - informoval, že u rybníka Mrštín bude vystavěno silo na krmné obilí. 
  
K bodu 9. 
Návrh na usnesení předložil ing.Tomáš Poslt  - příloha 
         schválen 5 hlasy 
 
K bodu 10. 
Závěr zasedání provedl starosta obce Josef Poslt – poděkoval přítomným a poděkoval i za to, 
že občané obce jsou již naučeni vyvážet odpad ze zahrádek do kontejneru na kompostovatelný 
odpad, který nám vyváží fi Pavlíček do Benátek n.J. Jedná se sice o zvýšené náklady na svoz 
odpadu, ale zase je v obci větší pořádek a obec je vzhlednější. 
 
Další zasedání bude asi za tři měsíce, před volbami do zastupitelstev obcí. 
 
 
Zasedání ukončeno  v 19,15 hod. 
 
 
Ověřovatelé zápisu: Vávra Václav  
   Kovář Jaroslav  
 
Zapsala:  Kovaříková Jaroslava 
 
 
 
        Poslt Josef 
        starosta obce 
 
 
 
     


